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REFERAT FRA STYREMØTE (4)
I

NORSK IRSKSETTERKLUBB

Dato: 06.05.2017

Sted: Quality Hotel Gardermoen

Tilstede: Tore Salvesen, Lene Moen, Eldri Kjørren, Jørgen Krabbedal, Christell
Seljesether (inn som styremedlem for Vidar Molvær).

Fravær: Vidar Molvær, Jan Sperre

Referent: Eldri Kjørren

Sak 44/17: Godkjenning av innkallingen
Vedtak: Godkjent.

Sak 45/17: Godkjenning av referat fra forrige styremøte 21.3.17.
Vedtak: Godkjent.

Sak 46/17: Referatsaker

 Referater fra møter i jubileumskomiteen sendes til hovedstyret
 Det er noen spørsmål knyttet til bespisning på jubileumsprøven, både

under landskampen og på fredagens planlagte grilling. Lene snakker
med hotellet og med sponsoransvarlig om disse tingene.

Sak 47/17: Regnskap 2016
Det står igjen rundt 90000 kr som overskudd for 2016. Styret ønsker å ha dette
som en buffer i jubileumsåret. Vedtak: Overskuddet fra 2016 overføres til
budsjettet for 100-årsjubileet

Sak 48/17: Sak til RS vedr. «Fuglehunden»
Gjennomgang av sak fremmet av AVD. 7 for NISK RS vedr. Fuglehunden.
Styret har allerede vært i dialog med Fuglehunden om noen av de foreslåtte
punkter, og vil orientere RS om hva som har vært gjort så langt. Vedtak:
Saken legges frem som planlagt og styret orienterer om arbeidet så langt.

Sak 49/17: Saksbehandling på e-post i styret
Noen saker må behandles raskt, som regel grunnet korte frister. Disse vil det
være hensiktsmessig å behandle per e-post. Det er da viktig at det fremkommer
en frist og at alle etterstreber å overholde denne. Hvis det ikke foreligger en
frist, bør alle ha svart innen en uke. Vedtak: Det bør settes svarfrist på e-
post, dersom det ikke er en frist bør alle ha svart innen en uke fra e-posten
er mottatt.
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Sak 50/17: Bedre informasjonsflyt mellom avdelingene og hovedstyret
Styret i NISK ser behovet av tettere kontakt, både for å informere om arbeidet i
hovedstyret og for at hovedstyret skal få informasjon om hva de ulike
avdelingene er opptatt av. I den forbindelse ønsker styret å sende ut en e-post
fire ganger årlig for å bedre ivareta dette. Vedtak: Styret sender ut en e-post
med informasjon til avdelingene fire ganger årlig.

Sak 51/17: Sak unntatt offentlighet

Sak 52/17: Eventuelt
Ingen saker ble innmeldt.

Neste styremøte: 25.5.2017 på Radisson Blu, Gardermoen

Referent: Eldri Kjørren


